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VÄSTERÅS         

Avdelning 065                                        

Org.nr 878002-2151 

  

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats: 

 

 

230904 kl 13:00 – 16:00 

Fysiskt 

 

Delges: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Adjungerade: 

Elin Cederberg 

Pernilla Fahlén  

Emma Ivsjö 

Susanne Moell  

Jonathan Söderberg  

Andjela Blagojevic 

Robin Andreasson 

Bia Rinaldo 

Oscar Glad 

Linda Andersson 

Sara Ström 

 

Valutskottet: Anna-Karin Juhlin 

(frånvarande), Birgitta Romeling, Elin 

Piispanen 

                

 

§ 45 Sammanträdets öppnande  

Ordförande öppnar mötet.  

 

§ 46 Dagordningens godkännande 

Styrelsen godkänner dagordningen men lägger till beslutsärenden.  

 

§ 47 Val av justerare för mötet 

Styrelsen väljer Jonathan Söderberg  

 

§ 48 Föregående protokoll 

Felaktiga datum som skrivits in i förra protokoll. I tidigare protokoll lyftes det upp att 

utbildningar skulle ske. I det föregående protokollet framgick att vi skulle ha utbildning 7/10-

8/10 samt 3/9-4/9 vilket inte stämmer. Korrekta datum på utbildningarna är nu korrekt 

noterade nedan.  

 

§ 49 Information   

• Aktuellt: Medlemsavgiften kan inte dras av som löneavdrag. Efter 

detta år så tar Vision bort samtliga semesterstugor då de ej brukas som 

önskat. Rekryteringsdagen 2024, 13 mars rekryteringsdagen. 

Visionstidningen för studenter går över digitalt. Dialog om friskvård 

fortsätter och återkoppling från politiken väntas. 

• CESAM-information: Styrelsen går igenom tidigare CeSam-protokoll 

28/8-23 som finns på Insidan.  
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• Nya & avanmälda ombud: 2 avanmälda , 1 fastighet ekonomi, 1 

daglig verksamhet. Förslag på nytt ombud behövs. Nytt ombud på 

familjehemsenheten.   

• Medlemsförändringar: 30/9-30/11, 9 utträden 1/7-1/10 , 24 st inträden.  

• Medlemsärenden: Vi stöttar upp i ett ärende som avser utredning av 

kränkande särbehandling.  

Ett ärende som avser en sjukskrivning.  

Omorganisation på BUF där vi deltar.  

Ett ärende är pågående tidigare kränkningsanmälan.  

Ett ärende avser kommunikationsbrist i arbetsgrupp. 

Ett ärende gäller matchningsprocessen.    

 

• Pågående chefsrekryteringar:  

SL- Ekonomidirektör,  

BUF-biträdande rektor Hahrska, verksamhetschef 

förskoleverksamheten, biträdande rektor Håkantorpsskolan, 

avdelningschef Bäckby fritidsgård  

 

VOF- avdelningschefer daglig verksamhet där blev två stycken 

anställda.  

Enhetschef Hälleborg, 

Enhetschef bemanningsplanering,  

Avdelningschef Hälleborg. 

IFF- enhetschef  VIR,  

Avdelningschef individstöd. 

KIF- Enhetschef Idrott och friluftsliv. 

   

§ 50 Ekonomi 

Kassör går igenom ekonomin.  

 

§ 51 Medlemsutveckling/utbildningar:  

Den utbildning som heter en arbetsplats för alla i oktober planerades in men avbokades. 

Ombudsutbildning 4-5 oktober.  

Skyddsombudsutbildning 7-8 november. 

 

§ 52 Beslutsärende 

 

Förslag till beslut: att Sara Ström går in som redaktör till nyhetsbrevet. 

Beslut: Styrelsen godkänner beslutet.   

 

Förslag till beslut: att styrelsen avbokar in arbetsplats för alla som framgick i 

tidigare protokoll. 

Beslut: Styrelsen godkänner beslutet.   

 

Förlag till beslut: att vid heldagsutbildningar så står inte styrelsen för 

kostnaden för parkeringsavgifter och/eller reseersättning för ombud på 

utbildningar som inte väljer att åka med den transport som vi tillgodoser på 

utbildningar.  

Beslut: Styrelsen godkänner beslutet igenom handuppräckning.   

 

Förslag till beslut: att Sara Ström kliver in som huvudskyddsombud på IFF 

,ledamot Susanne Moell är behjälplig.  

Beslut: Styrelsen godkänner beslutet.   
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§ 53 Övrigt 

• Nyhetsbrevet är på väg ut till medlemmar. 

• Artikel om friskvård är inskickat till VLT. 

• Årshjulet: Styrelsen har gått igenom årshjulet på planeringsdagen.  

• Webbansvarig: Webbansvariga skall se över informationen på 

hemsidan.  

 

Förvaltningsombud info:  

o BUF: Kartläggning via enkät gällande rutin kring släkt och relationer.  

o KIFF:  Förhöjda terroristnivån, många har frågor om det ute i 

verksamheterna. Artikel och information finns på insidan.  

o IFF: Kulturresa i höst. Se på oss själva hur medarbetare ser på 

situationen. Målet är att medarbetare skall ha dialog och ökad samsyn.  

o Stadsbyggnadsförvaltningen: Det finns behov av fler ombud.  

 

§ 54 Till nästa möte 2/10-23 kl. 13:00 

 

 

Vid Protokollet 

 

 

 

Robin Andreasson, sekreterare 

 

 

 

Jonathan Söderberg, justerare Elin Cederberg, ordförande 
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